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Nav de vragen die je krijgt van de kamerleden ben even kwijt wie sorry niet opgeschreven hierbij even het stukje tekst uit de

brief en mogelijke antwoorden Ik denk dat in de technische briefinf met al wel iets kan vragen maar dat het toch ook nog wel in

het AO plenair debat aan d eorde komt Het gaat om de volgende tekst

Advies over capaciteit

HetOMT geefteen aantal partijen het advies om een stap verderte gaan in de voorbereidingop een uitbraak van COVID 19 in Nederland

Speclfiek heeft het OMT geadviseerd
Dat zorgverleners onder coordinate van de directeur publieke gezondheid DPG van de GGD voorbereidingen treffen om de capaciteit van de

zorgop kortetermijn uitte kunnen breiden en optimaalte benutten Bijvoorbeeld de keuzes die gemaakt worden door bestuurders van de

ziekenhuizen met betrekking tot prioritering van zorg triage en optimale inzet van personeel en middelen en het aantrekken van extra

personeel Ook ten aanzien van alternatieve locaties voor zorg zoals bv verpleeghuizen
Dat de DPG en zorgen voor een goede afstemming en overlegstructuur met de veiligheidsregio s

Dat een werkgroep zich buigt over de behandelmogelijkheden bij COVID 19

Dat een werkgroep zich buigt over het gebruik van schaarse persoonlijke beschermingsmiddelen in de zorg

Het BAO heeft overlegd over de uitvoerbaarheid van de adviezen De deelnemers aan het BAO constateren dat Nederland een uitgebreid

zorgstelsel heeft dat goede zorg kan bieden aan veel mensen maar als er een grote uitbraak van COVID 19 zou komen in Nederland zou de

capaciteit van de zorg fors onder druk komen te staan De deelnemers aan het BAO hebben uitgesproken om vanuit hun positie zo goed

mogelijk in een dergelijke situatie hun bijdrage te leveren hun deskundigheid inte zetten en flexibiliteitte betrachten

DE eerste vraag ging over uitbreiding van de zorgcapaciteit Er is in het BAO heel duidelijk gesproken over de bestaande capaciteit

en dus andere inzet van die capaciteit De bestaande capaciteit moet ten voile benut worden zowel in de huidige containment fase

maar zeker ook in een volgende mitigatiefase Daarbij is het al zeer goed dat we gebruik maken van thuisisolatie bij patienten

Maar wanneer we in volgende fases van een uitbraak komen die met name ouderen raken zullen zoals hierboven ook staat

gesprekken plaats moeten vinden bij zorginstellingen ziekenhuizen over prioritering triage en keuzes Wie gaat er dus voor Ga je

nog mensen verplaatsen van verpleeghuizen naar ziekenhuizen ed

Dan kom je meteen op de tweede vraag je had het over quarantaine bij verpleeghuizen Ik betwijfel of hier quarantaine goed

gebruikt is omdat ik de volledige vraag niet ken het gaat dan om gezonde mensen Maar mogelijk worden zieke mensen bedoeld

Dan is sprake van isolatie Eerder is wel genoemd dat vleugels van ziekenhuizen of eventuele vepleeghuizen daarvoor benut

kunnen worden Dat zijn opties in verdergaande scenario s die in verschillende draaiboeken opgenomen zijn en op dit moment

ook bekeken worden NB op dit moment wordt gewerkt aan de scenario s dus ik zou hier nog niet al te diep op ingaan

Heb je hier voldoende aan Mijn suggestie is trouwens dit morgenochtend over te brengen en niet vanavond
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